



AVIS PUBLIC À LA POPULATION DE LA SUSDITE MUNICIPALITÉ

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ PAR LA SOUSSignée QUE :

Le Conseil municipal du canton de Low tiendra deux séances extraordinaires le 22 décembre 2025 à 19 h, à la salle Héritage, sis 4C, chemin d'Amour, Low, au cours desquelles il procédera à l'adoption des prévisions budgétaires 2026 et du Programme triennal d'immobilisations 2026-2027-2028.

Prenez également avis que les délibérations du conseil et la période de questions lors de ces séances porteront exclusivement sur le budget et le programme triennal d'immobilisations.

FAIT à Low, ce dixième jour du mois de décembre 2025.

PUBLIC NOTICE TO THE POPULATION OF THE ABOVE STATED MUNICIPALITY

IS HEREBY GIVEN BY THE UNDERSIGNED THAT:

The Municipal Council of the Township of Low will hold two extraordinary meetings on December 22, 2025 at 7 p.m. in the Heritage Room, 4C chemin d'Amour, Low, during which it will adopt the 2026 budget estimates and the 2026-2027-2028 Three-Year Capital Program.

Please also note that Council deliberations and question period at these meetings will focus exclusively on the budget and the Three-Year Capital Program.

GIVEN in Low this tenth day of December 2025.

Myrian Nadon
Directrice générale et greffière trésorière
Director general and Clerk-Treasurer